
2010Z03785
Vragen van de leden Vos en
Bouwmeester (beiden PvdA) aan de
minister van Financiën over bancaire
dienstverlening aan de Vereniging
voor Cannabis Consumenten.
(Ingezonden 26 februari 2010)

1
Herinnert u zich uw antwoorden op
Kamervragen van 9 juni 2009
betreffende bancaire dienstverlening
aan coffeeshops, waarin u stelde dat
banken een maatschappelijke
verantwoordelijkheid hebben om de
problematiek van de zgn.
«unbankables» aan te pakken?1

2
Wat is, in dit licht, uw mening over
het feit dat ook de Vereniging voor
Cannabis Consumenten (VVCC) niet
in staat blijkt te zijn om bij een bank
een bankrekening te krijgen?2

3
Deelt u de mening dat het weigeren
van een bankrekening zonder opgaaf
van redenen of heldere criteria
ongewenst is?

4
Welke maatregelen of aanwijzigen
heeft de Nederlandse Vereniging van
Banken (NVB) genomen om de
problematiek van de «unbankables»
op te lossen?

5
Deelt u de mening dat er, indien
banken blijven persisteren in het
weigeren van unbankables, dan

maatregelen genomen moeten
worden, ook om te voorkomen dat de
cannabissector in de illegale sfeer
vervalt? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
wat gaat u doen om de banken te
dwingen het probleem aan te
pakken?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 3134.
2 Bijgevoegde afwijzingsbrieven van vier
banken.
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